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Abstract (en)
[origin: ES8308193A1] Apart from its conventional power main heating system, which is manually controlled by a power control device, an electric
hotplate has an additional heating system, which is connected in parallel to the main heating system and in series with a temperature switch and
an additional contact, which is operated by the adjusting shaft of the power control device in an upper or medium power range of the hotplate. The
temperature switch is a relatively inertly operating thermal cutout with a high switching hysteresis, which in this case serves as a timing element
which is not normally switched on again once it has been switched off. Continuously adjustable timing power control units and seven-cycle switches
are provided as the power control device.

Abstract (de)
Eine Elektrokochplatte (11) hat neben ihrer Hauptbeheizung (12) üblicher Leistung, die von einer Leistungssteuereinrichtung (17) manuell gesteuert
wird, eine Zusatzbeheizung (13), die parallel zur Hauptbeheizung (12) geschaltet ist und in Reihe mit einem Temperaturschalter (15) und einem
Zusatzkontakt, der von der Einstellwelle (21) des Leistungssteuergliedes (17) in einem oberen oder mittleren Leistungsbereich der Kochplatte (11)
betätigt wird. Der Temperaturschalter ist ein relativ träge arbeitender Temperaturbegrenzer mit großer Schalthysterese, der in diesem Falle als
ein nach einmaliger Ausschaltung normalerweise nicht mehr einschaltendes Zeitglied dient. Als Leistungssteuereinrichtung (17) sind stufenlos
einstellbare taktende Leistungssteuergeräte und Siebentaktschalter vorgesehen.
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